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Beslutninger på afdelingsbestyrelsesmødet fredag den 23. sept. 2022 

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsordenen 
2. Endnu en udgave af information fra havevandringen – som jeg ikke har godkendt 

opfølgning siden sidst 
3. Havevandingspumperne – lukke mv. 
4. Det har brugt penge på i regnskabsåret 2021-22 
5. Paul foreslår at vi udskifter flag og vindpose udgift ca. 1.000 kr. 
6. Nyt fra livet på Toften 
7. Næste møde og tilmelding til Vildhave-mødet den 6. oktober. 

 

AD 1 

Dagsorden godkendt 

AD 2 

Vi siger ja til, at afdelingens beboere – ved frivilligt arbejde - tager forsyningsslangerne tl 

havevandingen op, så de gartnere, der skal oprense et bånd på 25 cm på ydersiden af hækken kan 

komme til rense helt op til hækplanterne. 

Holger og Thorlak står i spidsen for arbejdet. Inge forsøger at skaffe 3 – 4 stærke kvinder/mænd til 

at hjælpe. Arbejdet udføres enten lørdag den 2. eller søndag den 3. oktober kl. 10. Det skønnes at 

var 1 -1½ time for 4 – 6 personer. 

AD 3 

Pumperne skal først lukkes, når vandslangerne er taget op. Da der skal være tryk i slangerne, når 

de hives op – det gør arbejdet lettere. 

AD 4 

Ingen beslutninger under dette punkt 

AD 5 

Vi besluttede at sige ja til, at Paul indkøber et nyt flag og en ny vindpose. Udgift ca. 1.000 kr. 

AD 6 

Ingen beslutninger under dette punkt. 

AD 7 

Næste møde. torsdag den 20. oktober kl. 10 hos Inger. 

Inger, Paul og Inge deltager i temamødet for afdelingsbestyrelser om biodiversitet/ Vilde haver 

torsdag den 6. oktober. Efter aftale med Erik Boyschau inviterer vi Susanne Ørskov Halvkjær 

anlægsgartner, Agenius med til mødet. Inge tilmelder alle og vi følges i Taxa fra færgen i Esbjerg. 

Deltagere i mødet: Inger Nasser, Holger Nielsen, Thorlak Jørgensen; Inge Jacobsen. 

Afbud: Paul Thiesen 

 


